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Abstract (en)
[origin: US5082100A] The device comprises a housing possessing a front face provided with an admission slot for coins and with a coin return
receptacle. A conveyor, situated in a shaft communicating by gravity with the return receptacle, transports the coins from the admission slot to a
processing module. The conveyor possesses two notched belts interacting with each other to ensure the transportation of the coins with one belt
extending below the interacting surfaces of the two belts.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend un boitier possédant une face avant (FA) munie d'une fente d'admission (1) de piéces et d'un réceptacle de restitution de
piéces. Un convoyeur (30), situé dans une cheminée (CH) communiquant par gravité avec le réceptacle de restitution, transporte les piéces depuis
la fente d'admission jusqu'a un module de traitement. Le convoyeur comporte deux courroies crantées (300,302) coopérant l'une avec l'autre pour
assurer le transport des piéces.
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